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Sammanträdesprotokoll Kommunala tillgänglighets-
rådet 

Sammanträdesdatum 2025-03-06 

Plats och tid Vargön, A:2, Huvudentrén, Stadshuset 

kl. 08:30-12:00 

Närvarande Se sida 2 

Övriga deltagare Se sida 2  

Sekreterare Gun-Britt Wiksten 

Protokolljustering 
Följande parter justerar detta protokoll genom digital signering. 

Justeringens plats och tid Digitalt ÅÅÅÅ-MM-DD kl. 00:00 

Paragrafer §§ 1-12 

Ordförande Sven-Gösta Pettersson 

Justerare Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro 

Protokollet publiceras på pitea.se  

Kommunala tillgänglighetsrådet
(Signerat, SHA-256 DC7807BACE0E952ACCF31BC92B5699D650287310DA8BBAA5854A4E5A562F9FCC)

Sida 1 av 16



 
 

Sammanträdesprotokoll 2 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

Närvarande på sammanträdet  

Sven-Gösta Pettersson, ordförande 
Ellinor Sandlund, M ersättare för Berit Lundgren, KD 
Louise Mörk, KS 
Carola Bergman, BUN 
Ingrid Nilsson, FSN ersättare för Marianne Hedkvist, FSN 
Elisabeth Lindberg, KFN 
Marie Rönnholm, SBN 
Monica Nyman Björklund, HRF 
Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå 
Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro 
Ylva Sundkvist, FRP 

Övriga deltagare  
Leena Leijon, tjänsteman från socialtjänsten 
Gun-Britt Wiksten, sekreterare 

  

Kommunala tillgänglighetsrådet
(Signerat, SHA-256 DC7807BACE0E952ACCF31BC92B5699D650287310DA8BBAA5854A4E5A562F9FCC)

Sida 2 av 16



 
 

Sammanträdesprotokoll 3 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 1 Mötet öppnas 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
______ 
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Sammanträdesprotokoll 4 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 2 Fastställer dagordning 
 
Dagordningen fastställes. 
 
______  
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Sammanträdesprotokoll 5 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 3 Val av justerare 
 
Till justerare utses Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro. 
Kommer överens om att börja justera protokollet via e-signering. 
 
______  
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Sammanträdesprotokoll 6 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 4 Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll från den 5 december 2025 gicks igenom och lades till 
handlingarna. 
 
Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå undrar varför man inte får köpa överbliven 
mat från särskilda boenden? 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande och Leena Leijon avd chef säger att det är mycket 
matsvinn på våra boenden och det finns många regler runt mathållning som vi måste 
följa. 
 
______ 
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Sammanträdesprotokoll 7 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 5 Tillgänglighet 
 
Tillgänglighetsvandring - Norrstrandsbadet 
Marie Rönnholm, SBN har pratat med samhällsbyggnad, Micael Kemi, avd chef för 
gatuavdelningen, men han säger att det är Jenny Axelsson på kultur och fritid som ska 
anordna trygghetsvandring på Norrstrandsbadet. 
 
Beslut: Louise Mörk, KS tar med sig frågan om tillgänglighetsvandring på 
Norrstrand. 
 
______ 
 
Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå säger att det rör även nybyggnationer och 
någon måste vara samordnare som kallar föreningarna till träffar. Det måste vara en 
som är samordnare och inte som det är nu, en för varje område. 
 
Marie Rönnholm säger Micael Kemi på Samhällsbyggnadsnämnden kommer gärna på 
nästa Kommunala tillgänglighetsråd och pratar om gator och vägar. 
 
_______ 
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Sammanträdesprotokoll 8 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 6 Frågor från Föreningarna 
 

*  Tillgänglighet för hela Norrstrandsområdet 
Elisabeth Lindberg, K&F berättar att de har hand om badplatsen på Norrstrand. En 
ny toalett kommer och där även rullstolsburna kan ta sig in. 
 
Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro anser att det är väldigt viktigt att 
omklädningsrum och toaletter är tillgängliga, vi är också semesterstad med många 
besökare.  
 
Hänt från och med i höstas 
• Kulturområde kulturskola 
• Musikhögskolan, LTU lägger ner flera grenar i Piteå 
• Höjda och nya stöd till kulturföreningar, exempelvis: föreläsningsföreningar och 

föreningar som arrangerar kultur 
 

Parken 
• Piteå kommun har lagt ner stämningen mot Tina Sandströms caféverksamhet i 

Badhusparken. Det blir caféverksamhet i sommar, hur kan man utveckla 
badhusparken 

• Ekologisk klippning, klipper inte lika ofta, klipper grönytor olika 
• Ishall – ny ungdoms- och träningshall 
• LF-arenan, läktarsessionen är hög och svår, bygga en ny läktare och under 

omklädningsrum. Kommer att finnas hiss och hjälpmedel 
• Lindbäcksstadion 

 
Anläggningar 
• Badhus - hoppas få pengar till Hortlax, byta reningssystem och det är fukt i tak och 

väggar 
• Bästa skick på äldsta badhuset i Munksund 
• Öjebyn, problem med sättningar, gammalt rörsystem, måste fundera vad som 

behöver göras. Trångt att gå på vissa ställen, omklädningsrummen en trappa. 
Behöver varmbad 
 

• Höjda stöd till idrottsföreningar 
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Sammanträdesprotokoll 9 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 6 Frågor från Föreningarna, forts  
 

* Norrmalmia – A-hallen 
För låga räcken, svårt att gå upp och ner till läktaren 
 
Elisabeth Lindberg, K&F säger att det har kommit ett medborgarförslag om att de som 
sitter i rullstol sitter på golvet, vore bra att komma upp lite. 
 
* Det nya äldreboendet på Strömnäsbacken - Vi har inte fått kolla tillgängligheten 
för boende och anhöriga, när? 
 
Leena Leijon, avd chef för SÄBO säger att Hanna Pettersson, fastighets- och inköps- 
strateg kommer med en inbjudan till föreningen som har ställt frågan. 
 
* Ombyggnaden i entrén med uppfräschade lokaler i Kommunhuset.  
Har det blivit bättre med hörmiljön - hörselslingor och ventilation? 
 
Marianne Hedkvist, FSN meddelar att det är nya hörslingor i alla mötesrum, men inte i 
foajén. Ventilations frågan har de inte besvarat på ännu. 
 
* Samvaron - är utredningen klar?  
Vad är beslutat? Hur ser planen ut? 
Sven-Gösta Pettersson hälsar Ewa Karlsson Sjölander, verksamhetsutvecklare 
välkommen. 
 
Ewa Karlsson Sjölander berättar att det är Helena Magnusson som är avd chef och 
Jennifer Sjölund är enhetschef för Samvaron 7 platser 3,8 årsarbetare. 
 
Samvarons verksamhetsförändring, se bilaga 1. 
 
* Busskort för pensionärer? Citylinjens framtid? 
Marie Rönnholm, SBN säger att linjen är avgiftsbelagd från den 1 mars 2025. 
 
Från och med 10 februari finns seniorrabatt från 65 år eller äldre på Citylinjen och alla 
linjer, Piteå Stadsbuss.  
 
 
 
 
 
 
 
 

Kommunala tillgänglighetsrådet
(Signerat, SHA-256 DC7807BACE0E952ACCF31BC92B5699D650287310DA8BBAA5854A4E5A562F9FCC)

Sida 9 av 16



 
 

Sammanträdesprotokoll 10 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 6 Frågor från Föreningarna, forts 
 
* Kan föreningarna hyra lokaler av Piteå kommun på kvällstid? 
(Vi hyrde ju samvaron förr). 
 
Elisabeth Lindberg, K&F berättar att man får hyra Kaleido, VIP-ishallen, Styrelserum 
Pitholmshallen och Lydiasalen på Christina Kultur. 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande ger ett förslag angående Christinafoajén. Sätt gärna 
gardiner i de stora fönsterna för det är väldigt ljust och glammigt där. 
 
Beslut: Carola Bergman, BUN tar med sig frågan till barn- och ungdomsnämnden 
angående gardiner till Christinafoajén. 
 
_____ 
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Sammanträdesprotokoll 11 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 7 Autism Norrbotten – NPF-diagnoser 

Sven-Gösta Pettersson hälsar Helene Stenbro från Autism Norrbotten välkommen. 
Hon är 46 år bor i Piteå med man och fem barn i åldrarna 8-20 år, varav tre med 
autismdiagnoser. Helene fick sin egen autismdiagnos 2015.  
 
Helene är en engagerad ledamot och autismombud sedan 2021, anställd i föreningen 
på 50% med lönebidrag sedan augusti 2023.  
 
Helene sitter i NSPH:s styrelse som representant för Autism Norrbotten och är även 
engagerad som styrelseledamot i Attention och ambassadör i Hjärnkoll. Föreläser, 
håller kurser och samtalsgrupper. Driver även sidan Autistiskt perspektiv där hon vill 
sprida kunskap om autism från ett inifrånperspektiv. Till sidan hör även en 
föräldragrupp där föräldrar till autistiska barn kan få viktig kunskap från autistiska 
vuxna. 
 
Autism Norrbotten är en distriktsförening för hela Norrbottens län. De skulle vilja se 
aktiviteter, mötesplatser och kontaktpersoner i varje kommun i länet. 
 
Inbjudan till: Autismkonferens med Autistiskt perspektiv 28 oktober kl 09:00-20:00 på 
Acusticum, Piteå. Målgrupp: Alla 
 
Välkommen till en heldag om autism med fokus på autistisk kommunikation & 
förhållningssätt som stärker autisters egna förmågor. 
 
Föreläsare: Clara Törnwall, Jill Faulkner och Hanna Bertilsdotter. 
 
Ellinor Sandlund med flera i rådet tackar för en fantastisk föreläsning. 
 
______ 
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Sammanträdesprotokoll 12 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 8 Förslag – ny rutin för föreningsbidrag, KTR 
 
Förslag till ny rutin för fördelning av föreningsbidrag, se bilaga 2 samt 
Föreningsbidrag – KTR 2025, se bilaga 3. 
  
Sven-Gösta Pettersson säger att tanken är att det ska bli bättre att det blir mer lika 
mellan alla tre råden, en del råd har fått mer och för Förebygganderådet har det byggt 
på aktiviteter, man vill premiera det. 
 
Förslag: Totalt att fördela är 500 000 kr. Ha kvar 150 000 kr totalt för 
paraplyorganisationerna, 5 000 kr i grundbidrag samt förslag på 20 kr per medlem. 
 
Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro säger att de har diskuterat förslaget i 
föreningarna och de vill inte ha det på det sättet att prissätta aktiviteter.  
 
Ylva Sundkvist, FRP undrar hur ska det prissättas? Vissa föreningar har många 
aktiviteter och andra har färre aktiviteter, hur ska det prissättas? 
 
Sven-Gösta Pettersson säger att man inte prissätter aktiviteter. Gör en bra 
verksamhetsplan för året. 
 
Förebygganderådet har jobbat på detta sätt länge, de lämnar in en verksamhetsplan vad 
de tänkt göra för aktiviteter för föreningens medlemmar och får ett bidrag för det. 
Tidplan som vanligt 30 april 2025, betalas ut i juni 2025. Måste finnas ett bankgiro.  
 
Sven-Gösta Pettersson säger att tanken är att socialnämnden ska ta ett beslut i mars 
2025 om föreningsbidraget. Kanske lite högre grundbidrag och högre medlemsbidrag. 
Tidsplanen är: Ansökan ska komma in till kommunen senast 30 april och vara 
komplett och det måste finnas ett bankgiro. Bidraget betalas ut i juni 2025.  

 
______ 
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Sammanträdesprotokoll 13 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 9 Förenings- och förvaltningsstunden 
 
Samhällsbyggnadsnämnden 
Marie Rönnholm berättar att nämnden har beslutat om följande gatuarbeten och som 
pågår eller planeras, bland annat; Cirkulationsplats Sundsgatan, att säkra skolvägar 
genom att bygga nya gång- och cykelvägar Nygatan, Olof Palmes gata från Nygatan 
till Noliagatan, Backen med flera. Rådhustorget stängs i sommar. Centrum Krog 
planerar en sommaruteservering. 
 
Barn- och utbildningsnämnden 
Carola Bergman, presenterar en rapport om ”Flickor i fokus” – En studie om flickors 
frånvaro, mående och studieresultat, se bilaga 4. 
 
Mars 2025 barn- och utbildningsnämndens inriktningsbeslut att inrätta en 
resursanpassad förskola. Byggt om en lokal i Öjebyn. 
 
Granparken – barn- och utbildningsnämnden äskar medel för att öppna Granparken i 
sommar 2025. 
 
Socialnämnden 
Sven-Gösta Pettersson berättar att Glada Hudik kommer till Piteå på en konferens 24-
25 april 2025. ICA-stiftelsen sponsrar, ska få spridning i skolorna hos 5:e klassarna.  
 
Sven-Gösta har besökt Videvägen den 17/2 och tittat på nybygget. Det är nu under tak 
och fönster är isatta. 
 
Nya Socialtjänstlagen, SoL börjar gälla från och med 1 juli 2025. Det innebär bland 
annat att man måste ändra delegationsordningar, vad kan läggas på service i stället för 
myndighet. 
 
Strategisk plan och budget 2026. Maj budget 
 
Arbete - vision om Framtidens äldreomsorg. 
 
Bemanningssituationen är mycket svår. Är på mässor och marknader och annonserar. 
Verkar ännu sämre i år.  
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Sammanträdesprotokoll 14 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 9 Förenings- och förvaltningsstunden, forts 
 
Sven-Gösta meddelar att partiet vill se ett nytt politiskt ledarskap i socialnämnden och 
därför anser Sven-Gösta att det blir svårt att fortsätta när han inte har fått förtroende 
och kommer mest troligt att säga upp sig. 
 
Korttidsboendet från Norrfjärden flyttar till Skogsgården före sommaren samt några 
avdelningar från Österbo. 
 
Kommunstyrelsen 
Louise Mörk berättar att Trafikverket bjuder in till öppet hus om Norrbotniabanans 
sträcka genom centrala Piteå, Munksund-Öjebyn den 12 mars klockan 13.00-19.00. 
Plats: Christina Kultur, Lydiasalen. Föreläsningar kommer att hållas kl 14.00 och 
17:30. Lydiasalen. Färdtjänstutredningen är klar. 
Elever som söker till anpassad gymnasieskola kan nu söka som alla andra via e-tjänst. 
 
Fastighets- och servicenämnden 
Ingrid Nilsson berättar att de som jobbar med skolmaten har stora besvär med de som 
begär särskild kost. Skolhälsan har börjat att gå in i vissa fall för eleven och säger att 
hen har problem med maten och behöver särskild mat för att orka gå i skolan. Kan inte 
längre kräva läkarintyg. 
 
Barn och ungdomar som har behov av specialkost utifrån medicinska skäl beviljas 
detta i enlighet med Piteå kommuns kostpolitiska riktlinjer. Behovet måste styrkas 
med giltigt intyg från läkare, sjuksköterska eller dietist. 
 
Kultur och fritidsnämnden 
Elisabeth Lindberg har redan informerat under § 6. 
 
______ 
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Sammanträdesprotokoll 15 (15) 

Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 

 

§ 10  Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor. 
 
______ 

§ 11 Nästa möte 
 
Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir tisdag den 29 april 2025, 
klockan 13:00 i Leena Leijons arbetsrum, våning 3, Flygel D, Stadshuset. 
Gå in vid huvudentrén så hämtar jag er där. Det går också bra att delta via Teams.  
OBS! Ingen kallelse skickas ut för arbetsutskottet. 
 
Kommunala tillgänglighetsrådet blir onsdag den 14 maj 2025, klockan 08:30 i 
Mellerstön (A:2) 
 
______ 

§ 12 Avslutning 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar för dagens möte.  
 
______  
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Sammanträdesprotokoll Kommunala tillgänglighets-
rådet 


Sammanträdesdatum 2025-03-06 


Plats och tid Vargön, A:2, Huvudentrén, Stadshuset 


kl. 08:30-12:00 


Närvarande Se sida 2 


Övriga deltagare Se sida 2  


Sekreterare Gun-Britt Wiksten 


Protokolljustering 
Följande parter justerar detta protokoll genom digital signering. 


Justeringens plats och tid Digitalt ÅÅÅÅ-MM-DD kl. 00:00 


Paragrafer §§ 1-12 


Ordförande Sven-Gösta Pettersson 


Justerare Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro 


Protokollet publiceras på pitea.se  







 
 


Sammanträdesprotokoll 2 (15) 


Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


Närvarande på sammanträdet  


Sven-Gösta Pettersson, ordförande 
Ellinor Sandlund, M ersättare för Berit Lundgren, KD 
Louise Mörk, KS 
Carola Bergman, BUN 
Ingrid Nilsson, FSN ersättare för Marianne Hedkvist, FSN 
Elisabeth Lindberg, KFN 
Marie Rönnholm, SBN 
Monica Nyman Björklund, HRF 
Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå 
Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro 
Ylva Sundkvist, FRP 


Övriga deltagare  
Leena Leijon, tjänsteman från socialtjänsten 
Gun-Britt Wiksten, sekreterare 


  







 
 


Sammanträdesprotokoll 3 (15) 


Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 1 Mötet öppnas 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
______ 
 


 
  







 
 


Sammanträdesprotokoll 4 (15) 


Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 2 Fastställer dagordning 
 
Dagordningen fastställes. 
 
______  







 
 


Sammanträdesprotokoll 5 (15) 


Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 3 Val av justerare 
 
Till justerare utses Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro. 
Kommer överens om att börja justera protokollet via e-signering. 
 
______  
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 4 Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll från den 5 december 2025 gicks igenom och lades till 
handlingarna. 
 
Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå undrar varför man inte får köpa överbliven 
mat från särskilda boenden? 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande och Leena Leijon avd chef säger att det är mycket 
matsvinn på våra boenden och det finns många regler runt mathållning som vi måste 
följa. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 5 Tillgänglighet 
 
Tillgänglighetsvandring - Norrstrandsbadet 
Marie Rönnholm, SBN har pratat med samhällsbyggnad, Micael Kemi, avd chef för 
gatuavdelningen, men han säger att det är Jenny Axelsson på kultur och fritid som ska 
anordna trygghetsvandring på Norrstrandsbadet. 
 
Beslut: Louise Mörk, KS tar med sig frågan om tillgänglighetsvandring på 
Norrstrand. 
 
______ 
 
Karin Sundbaum, Anhörigföreningen i Piteå säger att det rör även nybyggnationer och 
någon måste vara samordnare som kallar föreningarna till träffar. Det måste vara en 
som är samordnare och inte som det är nu, en för varje område. 
 
Marie Rönnholm säger Micael Kemi på Samhällsbyggnadsnämnden kommer gärna på 
nästa Kommunala tillgänglighetsråd och pratar om gator och vägar. 
 
_______ 
 
 


 


 


 







 
 


Sammanträdesprotokoll 8 (15) 


Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 6 Frågor från Föreningarna 
 


*  Tillgänglighet för hela Norrstrandsområdet 
Elisabeth Lindberg, K&F berättar att de har hand om badplatsen på Norrstrand. En 
ny toalett kommer och där även rullstolsburna kan ta sig in. 
 
Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro anser att det är väldigt viktigt att 
omklädningsrum och toaletter är tillgängliga, vi är också semesterstad med många 
besökare.  
 
Hänt från och med i höstas 
• Kulturområde kulturskola 
• Musikhögskolan, LTU lägger ner flera grenar i Piteå 
• Höjda och nya stöd till kulturföreningar, exempelvis: föreläsningsföreningar och 


föreningar som arrangerar kultur 
 


Parken 
• Piteå kommun har lagt ner stämningen mot Tina Sandströms caféverksamhet i 


Badhusparken. Det blir caféverksamhet i sommar, hur kan man utveckla 
badhusparken 


• Ekologisk klippning, klipper inte lika ofta, klipper grönytor olika 
• Ishall – ny ungdoms- och träningshall 
• LF-arenan, läktarsessionen är hög och svår, bygga en ny läktare och under 


omklädningsrum. Kommer att finnas hiss och hjälpmedel 
• Lindbäcksstadion 


 
Anläggningar 
• Badhus - hoppas få pengar till Hortlax, byta reningssystem och det är fukt i tak och 


väggar 
• Bästa skick på äldsta badhuset i Munksund 
• Öjebyn, problem med sättningar, gammalt rörsystem, måste fundera vad som 


behöver göras. Trångt att gå på vissa ställen, omklädningsrummen en trappa. 
Behöver varmbad 
 


• Höjda stöd till idrottsföreningar 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 6 Frågor från Föreningarna, forts  
 


* Norrmalmia – A-hallen 
För låga räcken, svårt att gå upp och ner till läktaren 
 
Elisabeth Lindberg, K&F säger att det har kommit ett medborgarförslag om att de som 
sitter i rullstol sitter på golvet, vore bra att komma upp lite. 
 
* Det nya äldreboendet på Strömnäsbacken - Vi har inte fått kolla tillgängligheten 
för boende och anhöriga, när? 
 
Leena Leijon, avd chef för SÄBO säger att Hanna Pettersson, fastighets- och inköps- 
strateg kommer med en inbjudan till föreningen som har ställt frågan. 
 
* Ombyggnaden i entrén med uppfräschade lokaler i Kommunhuset.  
Har det blivit bättre med hörmiljön - hörselslingor och ventilation? 
 
Marianne Hedkvist, FSN meddelar att det är nya hörslingor i alla mötesrum, men inte i 
foajén. Ventilations frågan har de inte besvarat på ännu. 
 
* Samvaron - är utredningen klar?  
Vad är beslutat? Hur ser planen ut? 
Sven-Gösta Pettersson hälsar Ewa Karlsson Sjölander, verksamhetsutvecklare 
välkommen. 
 
Ewa Karlsson Sjölander berättar att det är Helena Magnusson som är avd chef och 
Jennifer Sjölund är enhetschef för Samvaron 7 platser 3,8 årsarbetare. 
 
Samvarons verksamhetsförändring, se bilaga 1. 
 
* Busskort för pensionärer? Citylinjens framtid? 
Marie Rönnholm, SBN säger att linjen är avgiftsbelagd från den 1 mars 2025. 
 
Från och med 10 februari finns seniorrabatt från 65 år eller äldre på Citylinjen och alla 
linjer, Piteå Stadsbuss.  
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 6 Frågor från Föreningarna, forts 
 
* Kan föreningarna hyra lokaler av Piteå kommun på kvällstid? 
(Vi hyrde ju samvaron förr). 
 
Elisabeth Lindberg, K&F berättar att man får hyra Kaleido, VIP-ishallen, Styrelserum 
Pitholmshallen och Lydiasalen på Christina Kultur. 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande ger ett förslag angående Christinafoajén. Sätt gärna 
gardiner i de stora fönsterna för det är väldigt ljust och glammigt där. 
 
Beslut: Carola Bergman, BUN tar med sig frågan till barn- och ungdomsnämnden 
angående gardiner till Christinafoajén. 
 
_____ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 7 Autism Norrbotten – NPF-diagnoser 


Sven-Gösta Pettersson hälsar Helene Stenbro från Autism Norrbotten välkommen. 
Hon är 46 år bor i Piteå med man och fem barn i åldrarna 8-20 år, varav tre med 
autismdiagnoser. Helene fick sin egen autismdiagnos 2015.  
 
Helene är en engagerad ledamot och autismombud sedan 2021, anställd i föreningen 
på 50% med lönebidrag sedan augusti 2023.  
 
Helene sitter i NSPH:s styrelse som representant för Autism Norrbotten och är även 
engagerad som styrelseledamot i Attention och ambassadör i Hjärnkoll. Föreläser, 
håller kurser och samtalsgrupper. Driver även sidan Autistiskt perspektiv där hon vill 
sprida kunskap om autism från ett inifrånperspektiv. Till sidan hör även en 
föräldragrupp där föräldrar till autistiska barn kan få viktig kunskap från autistiska 
vuxna. 
 
Autism Norrbotten är en distriktsförening för hela Norrbottens län. De skulle vilja se 
aktiviteter, mötesplatser och kontaktpersoner i varje kommun i länet. 
 
Inbjudan till: Autismkonferens med Autistiskt perspektiv 28 oktober kl 09:00-20:00 på 
Acusticum, Piteå. Målgrupp: Alla 
 
Välkommen till en heldag om autism med fokus på autistisk kommunikation & 
förhållningssätt som stärker autisters egna förmågor. 
 
Föreläsare: Clara Törnwall, Jill Faulkner och Hanna Bertilsdotter. 
 
Ellinor Sandlund med flera i rådet tackar för en fantastisk föreläsning. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 8 Förslag – ny rutin för föreningsbidrag, KTR 
 
Förslag till ny rutin för fördelning av föreningsbidrag, se bilaga 2 samt 
Föreningsbidrag – KTR 2025, se bilaga 3. 
  
Sven-Gösta Pettersson säger att tanken är att det ska bli bättre att det blir mer lika 
mellan alla tre råden, en del råd har fått mer och för Förebygganderådet har det byggt 
på aktiviteter, man vill premiera det. 
 
Förslag: Totalt att fördela är 500 000 kr. Ha kvar 150 000 kr totalt för 
paraplyorganisationerna, 5 000 kr i grundbidrag samt förslag på 20 kr per medlem. 
 
Maria Eriksdotter, Piteå älvdal Neuro säger att de har diskuterat förslaget i 
föreningarna och de vill inte ha det på det sättet att prissätta aktiviteter.  
 
Ylva Sundkvist, FRP undrar hur ska det prissättas? Vissa föreningar har många 
aktiviteter och andra har färre aktiviteter, hur ska det prissättas? 
 
Sven-Gösta Pettersson säger att man inte prissätter aktiviteter. Gör en bra 
verksamhetsplan för året. 
 
Förebygganderådet har jobbat på detta sätt länge, de lämnar in en verksamhetsplan vad 
de tänkt göra för aktiviteter för föreningens medlemmar och får ett bidrag för det. 
Tidplan som vanligt 30 april 2025, betalas ut i juni 2025. Måste finnas ett bankgiro.  
 
Sven-Gösta Pettersson säger att tanken är att socialnämnden ska ta ett beslut i mars 
2025 om föreningsbidraget. Kanske lite högre grundbidrag och högre medlemsbidrag. 
Tidsplanen är: Ansökan ska komma in till kommunen senast 30 april och vara 
komplett och det måste finnas ett bankgiro. Bidraget betalas ut i juni 2025.  


 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 9 Förenings- och förvaltningsstunden 
 
Samhällsbyggnadsnämnden 
Marie Rönnholm berättar att nämnden har beslutat om följande gatuarbeten och som 
pågår eller planeras, bland annat; Cirkulationsplats Sundsgatan, att säkra skolvägar 
genom att bygga nya gång- och cykelvägar Nygatan, Olof Palmes gata från Nygatan 
till Noliagatan, Backen med flera. Rådhustorget stängs i sommar. Centrum Krog 
planerar en sommaruteservering. 
 
Barn- och utbildningsnämnden 
Carola Bergman, presenterar en rapport om ”Flickor i fokus” – En studie om flickors 
frånvaro, mående och studieresultat, se bilaga 4. 
 
Mars 2025 barn- och utbildningsnämndens inriktningsbeslut att inrätta en 
resursanpassad förskola. Byggt om en lokal i Öjebyn. 
 
Granparken – barn- och utbildningsnämnden äskar medel för att öppna Granparken i 
sommar 2025. 
 
Socialnämnden 
Sven-Gösta Pettersson berättar att Glada Hudik kommer till Piteå på en konferens 24-
25 april 2025. ICA-stiftelsen sponsrar, ska få spridning i skolorna hos 5:e klassarna.  
 
Sven-Gösta har besökt Videvägen den 17/2 och tittat på nybygget. Det är nu under tak 
och fönster är isatta. 
 
Nya Socialtjänstlagen, SoL börjar gälla från och med 1 juli 2025. Det innebär bland 
annat att man måste ändra delegationsordningar, vad kan läggas på service i stället för 
myndighet. 
 
Strategisk plan och budget 2026. Maj budget 
 
Arbete - vision om Framtidens äldreomsorg. 
 
Bemanningssituationen är mycket svår. Är på mässor och marknader och annonserar. 
Verkar ännu sämre i år.  
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 9 Förenings- och förvaltningsstunden, forts 
 
Sven-Gösta meddelar att partiet vill se ett nytt politiskt ledarskap i socialnämnden och 
därför anser Sven-Gösta att det blir svårt att fortsätta när han inte har fått förtroende 
och kommer mest troligt att säga upp sig. 
 
Korttidsboendet från Norrfjärden flyttar till Skogsgården före sommaren samt några 
avdelningar från Österbo. 
 
Kommunstyrelsen 
Louise Mörk berättar att Trafikverket bjuder in till öppet hus om Norrbotniabanans 
sträcka genom centrala Piteå, Munksund-Öjebyn den 12 mars klockan 13.00-19.00. 
Plats: Christina Kultur, Lydiasalen. Föreläsningar kommer att hållas kl 14.00 och 
17:30. Lydiasalen. Färdtjänstutredningen är klar. 
Elever som söker till anpassad gymnasieskola kan nu söka som alla andra via e-tjänst. 
 
Fastighets- och servicenämnden 
Ingrid Nilsson berättar att de som jobbar med skolmaten har stora besvär med de som 
begär särskild kost. Skolhälsan har börjat att gå in i vissa fall för eleven och säger att 
hen har problem med maten och behöver särskild mat för att orka gå i skolan. Kan inte 
längre kräva läkarintyg. 
 
Barn och ungdomar som har behov av specialkost utifrån medicinska skäl beviljas 
detta i enlighet med Piteå kommuns kostpolitiska riktlinjer. Behovet måste styrkas 
med giltigt intyg från läkare, sjuksköterska eller dietist. 
 
Kultur och fritidsnämnden 
Elisabeth Lindberg har redan informerat under § 6. 
 
______ 
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Kommunala tillgänglighetsrådet  
Datum 2025-03-06 


 


§ 10  Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor. 
 
______ 


§ 11 Nästa möte 
 
Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir tisdag den 29 april 2025, 
klockan 13:00 i Leena Leijons arbetsrum, våning 3, Flygel D, Stadshuset. 
Gå in vid huvudentrén så hämtar jag er där. Det går också bra att delta via Teams.  
OBS! Ingen kallelse skickas ut för arbetsutskottet. 
 
Kommunala tillgänglighetsrådet blir onsdag den 14 maj 2025, klockan 08:30 i 
Mellerstön (A:2) 
 
______ 


§ 12 Avslutning 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande tackar för dagens möte.  
 
______  
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